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Vraag Antwoord

1. Waarop is de afbouwtermijn van 3 jaar gebaseerd? Zoals in het raadsvoorstel is aangegeven had de vergoedingsregeling het karakter van
een subsidieregeling, zodat de kaders voor de afbouw van subsidies van toepassing 
zijn. Voor de afbouw daarvan dient een ‘redelijke termijn’ in acht te worden genomen, 
zonder dat de wetgeving specificeert wat deze redelijke termijn is. De coördinerende 
vereniging is op 17 oktober 2022 geïnformeerd dat de inzet van de verenigingen per 1
januari 2024 eindigt. Uit jurisprudentie blijkt dat de ‘redelijke termijn’ vanaf dat 
bekendmakingsmoment loopt. Omdat ook uit deze jurisprudentie is gebleken dat de 
‘redelijke termijn’ erg casuïstisch is, vond het college het erg belangrijk om in goed 
overleg tot een door de verenigingen gedragen afbouwregeling te komen. De 
verenigingen kennen hun financiële situatie immers het beste. De duur van de 
afbouwregeling is daarom in goed overleg op drie jaar vastgesteld en vanuit de kant 
van de gemeente wordt geen vervangend vrijwilligerswerk verzocht door de 
verenigingen. Hiermee kunnen zij zich de komende drie jaar volledig richten op hun 
belangrijke verenigingswerk en het opnieuw sluitend krijgen van hun begrotingen.

2. Waarop zijn de hoogte van de bedragen gebaseerd? De bedragen zijn gebaseerd op de gemiddelde jaarlijkse gemeentelijke bijdrage aan 
de verenigingen over de periode 2018 t/m 2022. Deze bedraagt € 27.548. Een dalend 
percentage hiervan wordt de komende 3 jaar aan de verenigingen overgemaakt:
In 2024 75%: 0,75 x € 27.548 = € 20.661,00.
In 2025 50%: 0,50 x € 27.548 = € 13.774,00.
In 2026 25%: 0,25 x € 27.548 = € 6.887,00.
Hiermee bieden wij de verenigingen de mogelijkheid om via de weg van de 
geleidelijkheid hun begrotingen wederom sluitend maken.

3. Is er een vergelijking met andere (ROVA) gemeenten gemaakt? Zo ja, hoe 
hebben andere gemeenten dit aangepakt?

ROVA is geraadpleegd. Maar de lokale situatie en aanpak verschilt flink. Bij de 
gemeente Amersfoort is de inzet van de verenigingen bij de papierinzameling 
bijvoorbeeld beëindigd door aankondiging van de komende beëindiging anderhalf jaar
voor de daadwerkelijke beëindiging. Er zijn geen afbouwbedragen beschikbaar 
gesteld. Bij de gemeente Bunschoten is bij het beëindigen van de inzet van de 
verenigingen gekozen voor een afbouwregeling, waarbij de compensatie is gebaseerd 
op het bedrag dat de inzamelaar (i.c. de betreffende school) in 2019 heeft ontvangen. 
Het eerste jaar na het stoppen ontvangt de inzamelaar 75% daarvan, het tweede jaar 
50% en het derde jaar 25%.




